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Zapytanie 

w sprawie: ustawienia wiaty bądź ławki na przystanku Kaczeńcowa-Warecka. (0243) 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację, czy na przystanku 

Kaczeńcowa-Warecka. (0243) byłaby możliwość ustawienia wiaty bądź chociaż ławki? Sprawa jest 

szczególnie ważna bowiem obok znajduje się duża przychodnia z której często korzystają ludzie starsi. 

Udając się w drogę powrotną są zmuszeni do stania na przystanku, co jest szczególnie dla nich 

dolegliwe  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 




